
Minnesanteckningar förda vid Tillgänglighetsrådets möte den 10 november 

2015. 

Plats: Aulan kommunhuset Söderköping 

Närvarande: Börje Natanaelsson, Anders Eksmo, Pehr Carlsson, Birgitta 

Hollander, Gunilla Hederberg, Märta Johansson, Tuula Norin, Gunilla Norén 

Marie Bager, Eva Lobenius och Christina Zetterberg 

1) Ordförande Börje Natanaelsson öppnade mötet. 

Mötet började med att Thomas Åkerberg från NHK (Norrköpings 

handikappidrottsförbund) presenterade verksamheten i Norrköping. Han 

berättade att det är 140 medlemmar i klubben varav hälften är aktiva. Klubben 

har även medlemmar från närliggande kommuner. Exempel på idrotter som 

utövas är: basket, curling, boccia, dans, alpin skidåkning, el-hockey, 

racerunning, kajakpaddling, långfärdsskridskokälkåkning och friluftsaktiviteter. 

Thomas var intresserad av att i samarbete med SIK (Söderköpings idrottsklubb) 

anordna en prova på dag för personer med funktionsnedsättning. Kontakt 

uppgift är NHIF@telia.com. 

 2) Föregående minnesanteckningar  

3) Möte på brandstationen  

Börje har varit i kontakt med LTÖG brandstationen och fått bekräftelse på att vi 

får komma på studiebesök till våren.  

4) Förslag på intresseanmälan 

Marie Bager och Birgitta Hollander presenterade ett förslag till intresseanmälan 

som ska delas ut till elever, föräldrar, anhöriga, intresseorganisationer och LSS 

verksamheter om intresse att delta i fritidsaktiviteter. Alla var enade om att det 

var en mycket bra intresseanmälan med några tillägg om kontaktuppgifter och 

sista anmälningsdag.  

5) Antal barn och ungdomar med funktionshinder i kommunen 

Christina Zetterberg informerade om att det finns 32 st personer inom LSS i 

åldern 7-21 år  

6) Presentation av rådet på KF 

Börje Natanaelsson informerade att alla råd ska presentera sig och pågående 

arbete inför KF (kommunfullmäktige) 45 minuter/ råd någon gång under nästa 

år. 



7) Handlingsplan tillgänglighet biblioteket 

Börje vill ha in synpunkter på handlingsplanen senast v 47. 

8) Övriga frågor 

Marie Bager hade fått synpunkter om att handikapp P-plats vid biblioteket inte 

är bra placerad. 

Börje informerade om att arkitekttävlingen om gamla brandstationen 

”möjlighetens hus” är skjuten på framtiden. 

Rådet beslutade till nästa möte: 

-Marie Bager och Birgitta Hollander justerar uppgifter i intresseanmälan som 

ska gå ut till elever, föräldrar och anhöriga till barn och ungdomar med 

funktionsnedsättning. De distribuerar anmälningar till föreningslivet. 

Intresseanmälningarna ska lämnas till och sammanställas av  ”FUNKISAM”. 

-Christina Zetterberg distribuerar till sektor LSS 

 -Börje Natanaelsson distribuerar till skolor. 

Börje Natanaelsson bokar möte på brandstationen till våren för att informera 

om hur brandskyddet fungerar för funktionshindrade personer. Han informerar 

samtliga via mail om datum för nästa möte och studiebesök. 

Gunilla Hederberg ombesörjer kopiering av intresseanmälningarna. 

 

Vid pennan 

Christina Zetterberg 

 


